
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis z porady klubů SZA (Karlovarského a Plzeňského kraje) – Stříbro 26.3.2010 

 

Porada probíhala podle programu pozvánky, kterou dostaly všechny kluby. Všechny přítomné 

přivítal starosta města Stříbra a senátor pan Miroslav Nenutil. 

Poradu vedli pp. Přibáň a Konop. 

Z Karlovarského kraje bylo přítomno 6 zástupců, za Plzeňský kraj 34. 

Zprávy o činnosti za rok 2010 přednesl p.Přibáň (Karlovarský kraj a SZA) a p.Konop za kraj 

Plzeňský. Zprávy o hospodaření byly předány písemně. Byli předneseny zprávy revizorů pp. 

Novák a Vébr. 

Pan František Novák byl oběma kraji odměněn dárkovým košem ke svému kulatému 

životnímu jubileu, jako poděkování za dlouholetou práci ve prospěch atletiky. 

Bylo konstatována, že bude provedena korektura brožury „Soutěže 2010“ a provede jí 

Karlovarský kraj. 

Během porady bylo vybíráno startovné za přihlášená družstva do OMD 2010. 

Velmi dlouhá a obsažná byla diskuse, která  směřovala prakticky do všech oblastí atletiky – 

soutěže, rozhodčí, školení, registrace, finance, medaile atd. Podrobně bude diskuse rozebrána 

na nejbližším zasedání SZA. 

 

                                                                                            J.Přibáň – prezident SZA 

   


